本校 113 學年度第 2 學期**華夏校區交通接駁車班次如下表**,每週一至週五上課日發車,例假 日及國定假日不行駛,行駛期間為 114 年 2 月 17 日至 6 月 6 日止,發車時刻表如下:

平日(星期一至星期五) 上課日發車	華夏校區(中正堂前)	校本部(圖書館前)
第1趟	08:10 發車	預計 09:00 到達
第2趟	預計 10:40 達	10:00 發車
第3趟	11:20 發車	預計 11:50 到達
第 4 趟	預計 13:00 到達	12:30 發車
第 5 趟	13:40 發車	預計 14:10 到達
第 6 趟	預計 16:00 到達	15:30 發車
第7趟	16:40 發車	預計 17:10 到達

有關接駁車搭乘注意事項:

- 1. 上車時請配合出示<u>學生證或教職員證</u>等相關證明文件由司機審核,非本校相關人員不得 搭乘。本校依時刻表準時發車,逾時不候。
- 2. 本接駁車依規定乘客採座位方式載運,不得站立,每車座位 40~45 人,請提早排隊候車, 避免向隅。
- 3. 接駁車候車位置:校本部圖書館前,華夏校區中正堂前。

聯絡電話:

乙泰通運有限公司:02-27931187

總務處事務組: 吳先生 02-2737-6271

華夏校區辦公室: 蔡先生 8941-5100 分機 1453

2025 Shuttle Bus Service for Hwa Hsia Campus operate from Monday to Friday on class days, and do not run on weekends or public holidays. The service period is from February 17, 2024, to June 6, 2024. The departure timetable is as follows:

School Weekdays (Monday to Friday) Shuttle Schedule	Hwa Hsia Campus (In front of Zhongzheng Hall)	Main Campus (In front of Library)
1st Trip	Departs at 08:10	Expected arrival at 09:00
2 nd Trip	Expected arrival 10:40	Departs at 10:00
3 rd Trip	Departs at 11:20	Expected arrival at 11:50
4 th Trip	Expected arrival at 13:00	Departs at 12:30
5 th Trip	Departs at 13:40	Expected arrival at 14:10
6 th Trip	Expected arrival at 16:00	Departs at 15:30
7 th Trip	Departs at 16:40	Expected arrival at 17:10

Shuttle Bus Boarding Guidelines:

- 4. Please present your student or staff ID to the driver for verification when boarding. Only school personnel are allowed to board. The shuttle will depart on time according to the schedule, and will not wait for late arrivals.
- 5. The shuttle accommodates only seated passengers, in accordance to public transportation regulations. The seating capacity of each bus is limited to a maximum of 40 to 45 passengers. Please queue early to secure a seat and avoid missing the shuttle.
- 6. The pick-up and drop-off points: the Main Campus boarding location is in front of the library, and the Hwa Hsia Campus boarding location is in front of Zhongzheng Hall.

Contact Information:

- Easyta Transportation Co., Ltd.: 02-27931187
- Office of General Affairs, General Services Division: Mr. Wu, 02-27376271
- Hwa Hsia Campus Office: Mr. Tsai, 8941-5100, Ext. 1453